
Toivion Omakotiyhdistys ry:n hallituksen vetoomus kunnanhallitukselle 16.9.2018 
 

 

---------- Forwarded message --------- 

From: Kristiina Kaila <kristiina.kaila@gmail.com> 

Date: su 16. syysk. 2018 klo 16.55 

Subject: Kaakkois-Pirkkalan osayleiskaavasta 

To: mikahakk@gmail.com <mikahakk@gmail.com>, Teppo.Hoikkala@pirkkala.fi 

<Teppo.Hoikkala@pirkkala.fi>, marko.Jarva@pirkkala.fi <marko.Jarva@pirkkala.fi>, 

Jouko.Karppanen@pirkkala.fi <Jouko.Karppanen@pirkkala.fi>, armi.karki@pirkkala.fi 

<armi.karki@pirkkala.fi>, janika.lanne@pirkkala.fi <janika.lanne@pirkkala.fi>, Rauno.Lehtinen@pirkkala.fi 

<Rauno.Lehtinen@pirkkala.fi>, raili.naskali@pirkkala.fi <raili.naskali@pirkkala.fi>, 

helena.pulkkinen@pp5.inet.fi <helena.pulkkinen@pp5.inet.fi>, jasmi.qvick@qvickfit.com 

<jasmi.qvick@qvickfit.com>, Arja.Rinneaho@pirkkala.fi <Arja.Rinneaho@pirkkala.fi>, Kopio: 'Taru 

Tolvanen' <taru.tolvanen@hotmail.fi>, jarkko.hovilainen@pirkkala.fi <jarkko.hovilainen@pirkkala.fi>, 

riitta.kuismanen@gmail.com <riitta.kuismanen@gmail.com> 

 

Arvoisa kunnanhallitus ja valtuuston puheenjohtajisto, 

 

Kaakkois-Pirkkalan osayleiskaavaluonnoksen nähtävilläolo päättyi 7.3.2018.  

Osallisryhmässä 19.4.2018 kaavoittaja kertoi järjestelevänsä saadun suuren palautemäärän 
koreihin, elokuuhun mennessä. Tämä kuulosti hitaalta, mutta muuten viisaalta, onhan palautteen 
julkinen yhteenvetoraportti keskeisen tärkeä lähtökohta, kun avoimesti keskustellaan siitä, miten 
kaavoitusta tulisi jatkaa. Yhteenvetoraportti on keskeinen myös, kun kunnanhallitus linjaa miten 
kaavatyötä jatketaan. Maaliskuussa 2018 pormestarin kertomasta ymmärsimme, että 
kaavaluonnosta ei edistetä ennen kuin hallitus on tehnyt uudet linjaukset palautteen pohjalta. 

Kuitenkaan kaavan nettisivuilla palautteen yhteenvetoraporttia eikä mitään vuorovaikutusta 
mainita, vaan kerrotaan että ”kaavoittaja tutustuu kaavasta annettuihin mielipiteisiin ja lausuntoihin 
ja laatii niihin vastineet. Lisäksi kaavoittaja tekee tarvittavat selvitykset ja muutokset” ja 
”Tavoitteena on, että vastineraportti ja lisäselvitykset valmistuvat syksyn 2018 aikana”: 

Eikö palautteen yhteenvetoraporttia ole laadittukaan vai onko se salainen kuten kaavaluonnoksen 
valmistelu vuosina 2016-17? 

o Eikö kunnanhallitus ole ollenkaan päässyt tutustumaan palautteen yhteenvetoraporttiin? 

o Miksi lisäselvityksiä on jo tehty ja kaavatyötä jatkettu ilman kh:n uusia linjauksia palautteen 
pohjalta?  

Pyydämme, että kunnanhallitus ja kaikki luottamushenkilöt tekevät parhaansa ohjatakseen 
harhapoluilla olevan kaavatyön sen OAS:n lupaamalle tielle ”Maankäytön suunnittelussa toimitaan 
avoimesti ja vuorovaikutteisesti” ja kunnioitetaan maakuntakaavan lakisääteistä ohjausvaikutusta. 

Toivion Omakotiyhdistys ry:n hallitus 

psta                     

Kristiina Kaila, puheenjohtaja 

Juha Vehmas, varapuheenjohtaja 

 


